
Rondvraag 's-Gravenzandse beelden voor de Raad van 26 mei 2020 

 

In de commissie MO van 11 mei j.l. stond de brief van Historische druiventuin 

Sonnehoeck op de agenda. Als reactie op de brief en de aanvullende vragen 

antwoordde de wethouder dat hij de inwoners van 's-Gravenzande en andere 

Westlanders zou vragen locaties voor de herplaatsing van deze beelden aan te 

dragen. Donderdag 14 mei stond er op de site van de WOS een artikel met als 

onderwerp de beelden van de Druivenkrentster en Paard en Ruiter. De WOS 

verwees ook op de radio naar het interview met de wethouder van 14 februari 

2020 waarin de wethouder nog stellig beweerde dat de beelden uit ’s-

Gravenzande komen en dus weer teruggaan naar ’s-Gravenzande. Het model van 

de druivenkrentster was een ’s-Gravenzandse is en de beelden zijn nog door 

Gemeente ’s-Gravenzandse aangeschaft. Vanuit ’s-Gravenzande zijn al vaker 

locaties aangedragen. Inmiddels heeft de Historische Vereniging 's_Gravenzande 

wederom 7 locaties  aangedragen. Ondertussen liggen de beelden als oud vuil op 

de gemeentewerf.  

Het verbaast de fractie van de PvdA dan ook dat de wethouder n.a.v. de brief 

van Sonnehoeck een draai van 180 graden wordt gemaakt en er een 

volksraadpleging onder Westlanders moet worden gedaan over dit onderwerp. 

Hiermee lijkt de wethouder zijn collega achterna te gaan die ook geen 

beslissingen durft te nemen zonder volksraadpleging. PvdA Westland is dan ook 

voornemens om zelf maar te komen met een discussienota “Kunst in de 
openbare ruimte”. 

De draai van de wethouder roept bij de fractie van PvdA Westland dan ook de 

volgende vragen op: 

 Waarom is er überhaupt nog discussie over het feit waar de beelden 

teruggeplaatst moeten worden? 

 Wat is/wordt er gedaan met de voorstellen vanuit 's-Gravenzande voor 

locaties?? 

 Wanneer worden de beelden van de gemeentewerf gehaald en 

teruggeplaatst in ’s-Gravenzande, waar ze thuishoren??? 

 Kan de wethouder aangeven welke beelden nog meer wachten op 

terugplaatsing en welke beelden ondertussen sinds het ontstaan van de 

gemeente Westland verloren zijn gegaan???? 
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